

Møde den: 15.01.2019 kl. 10-12
1611-121b (vært: Lisette)
VEST båndmøde

DAGSORDEN

Deltagere: Eva Kvistgaard Arent (ST), Anne Christine Teglborg (AU UDD), Jesper Sølund Hansen (AR), Lisette Prins (HE), Birgitte Castenskjold Viborg (ASE/båndordfører), Jesper Qvistgaard (Aarhus BSS)

Afbud: Esben Højbjerg Larsen (koordinator)

Punkt 1	Til orientering (10 min)
Beskrivelse	Fast punkt.
Referat	<p>Lisette har deltaget i en kønskonference for at få perspektiver på kønsudfordringerne på nogle af HE´ s uddannelser. Én af pointerne var, at man skal kunne sige det højt, hvis man har ønsker om en mere ligelig kønsfordeling, end der pt er.</p> <p>Anne orienterede kort om Studieinfo. 20.000 elever ventes at deltage. Oplæggene aftales med de øvrige universiteter i denne uge.</p> <p>Anne kom med oplæg til nyhedsbrev til de eksterne, uafhængige vejledningsinstanser (Studievalg, e-vejledningen og ug.dk). Jonas henter input på VEST-møde forud for deadline.</p> <p>Eva fortalte om projekt med supervisionsøvelser mellem vejlederne, der har kørt på ST til stor glæde for alle. Kunne man forestille sig en supervisionsdag på tværs? Obligatorisk for alle faste vejledere? (afgøres for hver afdeling). Fast dag? Projektet har også involveret studenterstudievejledere. Catalina inviteres med på VEST-møde og fortæller nærmere. Esben sørger for invitation.</p> <p>Eva fortalte, at Damien Goldberg er blevet udnævnt til Ph.d.-chef for ST, samtidig med at han fortsætter i samme stilling på HE.</p>

Dato: 10-01-2018
Ref: EHL

Side 1/4

	<p>Tema om digital afhængighed? Vi møder det oftere og oftere i vejledningen. Anne får Simon til at undersøge, om Studenterrådgivningen kan levere. RSC m.fl. kunne også være interesse-rede. Evt. et samarbejde med VIA?</p> <p>Opfølgning på bogindkøb (Esben).</p> <p>Anne orienterede om websitet ”gokvote2.dk, som AU indbringer til Danske Universitet mhp. at høre Forbrugerombudsmanden, om sitet er lovligt. Universiteternes logoer er fjernet efter henvendelse fra AAU.</p>
--	---

Punkt 2	Input/drøftelse: Møde i styregruppen for studiepraktik 6. februar
Beskrivelse	<p>v/Anne</p> <p>Der er møde i styregruppen for Studiepraktik i starten af februar.</p> <p>To punkter på dagsordenen skal særligt fremhæves:</p> <ol style="list-style-type: none"> a) Der er udarbejdet en rapport, der ser på effekten af Studiepraktik. b) Indsamling af viden om de ændringer, der er på vej for 3. g'ere. <p>Vi vender dagsorden samt rapport og kommer med input til mødet.</p> <p>Bilag: Dagsorden + to bilag kan findes i båndmappen (også sendt til båndmedlemmerne per mail 2. januar.</p>
Referat	<p>VEST-båndet har kigget på rapporterne. Ift. sekretariatets opgørelse, så bør vi få mere detaljerede oplysninger om HTX/HHX (det beder Anne Jonas om). Info om Studiepraktik tages med til Studieinfo.</p> <p>Ift. rapporten om effekten af Studiepraktik har den bekræftet vores forventninger og dokumenterer indsatsens gyldighed og værdi. Det er vigtigt, at vi bevarer kvaliteten.</p> <p>I studiepraktik samarbejdet kunne det være relevant at se på kønsfordelingen.</p>

Punkt 3	Opfølgning: Fælles systematik for journalisering
----------------	---

Beskrivelse	v/Esben Lasse Damgaard Møller var før jul på besøg i båndet til en snak om ESDH-indsatsen. Vi aftalte dengang at tage emnet op efter nytår og tage en snak om principper og systematikker i forhold til journalisering, og om det er et område, som vi skal have opyrket yderligere.
Referat	Vi sætter det på dagsordenen på et kommende møde, og først herefter inviteres Lasse til et møde. Esben opstarter et dokument i båndmappen – med ”skal journaliseres / skal ikke journaliseres / ved ikke”, som alle udfylder inden det kommer på dagsordenen.

Punkt 4	Opfølgning: Workshop om kommunikation til de studerende
Beskrivelse	v/Esben Rammesætning af den videre proces: Hvordan arbejder vi henimod en identificering af VEST’s kommunikationsmæssige kerneopgave?
Referat	UDSÆTTES TIL NÆSTE MØDE

Punkt 5	Drøftelse: Netværksgrupperne
Beskrivelse	V/Birgitte og Esben <ul style="list-style-type: none"> • Status på grupperne • Nye grupper? • Forventninger til gruppernes afrapporteringsbesøg i båndet
Referat	Fint med besøg af kvalitetsgruppen og studiestartsgruppen i F19. Trivselsgruppen og Uddannelsesgruppen i E19. Jesper S er tovholder for studiestartsgruppen og tager møde med gruppen. Forventninger til gruppernes besøg i båndet: <ul style="list-style-type: none"> - Status på gruppens arbejde - Oplæg til fremtidige emner i gruppen

	Alle tovholdere deltager i et møde med grupperne i løbet af 2019.
--	---

Punkt 7	Evt. (10 min)
Beskrivelse	Bordet rundt.
Referat	-

Pipeline:

Studerterpræsterne (29. jan)

Resultater fra studenterrådets stressundersøgelse (26. feb)

Opfølgning: Nedlæggelse af engelske fagsider

Retningslinjer og procesbeskrivelse for UG

Besøg af Dina fra SDU for at få præsentation af deres digitale studiestart.

Besøg fra AU Helpline (forår, evt. juni)

Kommende møder:

Dato	Tid	Sted
29.01.2019	10-12	1443-240 (Jesper S)
26.02.2019	10-12	1521-220 (Eva)

Dagsordner udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er torsdag inden 12.